



**NOW OPEN:**  
**Call for Conference  
Presentation Proposals**  
for EECOM 2020 (Oct 21-24, 2020)  
*Deadline: Jan. 31, 2020*

**The Canadian Network for Environmental Education and Communication**

is excited to be bringing its annual conference to Toronto in 2020! The focus is on **Urban Environmental Education** - with most of the world's population living in urban areas, helping citizens understand their impact on the environments in which they live is key to making cities more sustainable and livable. This conference is well-timed to address growing concerns about the climate crisis by focusing on four central themes: City as Classroom; Indigenous Education; EcoJustice Education; and Water Education. We invite proposals which fit within these broad themes, as well as those that connect these themes to *leadership-building, environmental communication, climate action, and policy issues* in regards to Urban Environmental Education. The conference aims to equip educators at all levels in school and community settings with the knowledge and skills they need to help learners and communities make shifts towards ecojustice and environmental sustainability.

This national EECOM conference, called *Exploring the Nature of Cities*, is taking place October 21-24, 2020, in the heart of Toronto, on the traditional territory of the Mississaugas of the Credit First Nation. It is being offered in partnership EcoSchools Canada, the Ontario Institute of Studies in Education (OISE) at the University of Toronto, and the TDSB's Sustainability Office. **We are currently inviting proposals for presentations, sessions, workshops, outdoor learning opportunities and other facilitated learning opportunities at the EECOM 2020 Conference. Information about submitting a proposal is found here: <https://ecoschools.ca/eecom/call-for-proposals/>**

**The deadline for proposals is January 31, 2020.**

Want more information about the conference? [Click here](#) We look forward to welcoming you to EECOM in Toronto next October!



MAINTENANT OUVERT:

# Appel de communication Propositions de présentations

pour EECOM 2020 (21-24 octobre 2020)  
*Date limite: 31 janvier 2020*

**Le Réseau canadien d'éducation et de communication relatives à l'environnement (EECOM)** est ravi d'organiser sa conférence annuelle à Toronto en 2020! L'accent est mis sur **l'éducation environnementale en milieu urbain** - la plupart de la population mondiale vivant dans des zones urbaines, aider les citoyens à comprendre leur impact sur les environnements dans lesquels ils vivent est la clé pour rendre les villes plus durables et habitables. Cette conférence arrive à point pour répondre aux préoccupations croissantes concernant la crise climatique en se concentrant sur quatre thèmes centraux: la ville comme salle de classe; l'éducation autochtone; l'éducation à l'écojustice; et l'éducation sur l'eau. Nous invitons les propositions de communication qui correspondent à ces grands thèmes, ainsi que celles qui relient ces thèmes au renforcement du leadership, à la communication environnementale, à l'action pour le climat et aux questions politiques relatives à l'éducation pour l'environnement urbain. La conférence vise à équiper tous les éducateurs de tous les ordres scolaires et communautaires avec des connaissances et des compétences nécessaires pour aider les apprenants et les communautés à évoluer vers l'écojustice et l'environnement durable durable.

Cette conférence nationale d'EECOM, intitulée *Exploration de la nature des villes*, aura lieu du 21 au 24 octobre 2020, au cœur de Toronto, sur le territoire traditionnel des Mississaugas de la Première nation de Credit et est offerte en partenariat avec EcoSchools Canada, l'Institut d'études pédagogiques de l'Ontario (OISE) et l'Université de Toronto et le Bureau du développement durable du TDSB. **Nous lançons actuellement l'appel de communication pour les présentations, les sessions, les ateliers d'apprentissage en plein air ou toute autre opportunité d'apprentissage pour la Conférence annuelle du EECOM 2020. Toutes les informations sur la soumission d'une communication se trouvent ici: <https://ecoschools.ca/eecom/call-for-proposals/>**

**La date limite pour les propositions est le 31 janvier 2020.**

Vous voulez plus d'informations sur la conférence? [Cliquez ici](#) Nous nous réjouissons de vous souhaiter la bienvenue à EECOM à Toronto en octobre prochain!